Van: Erik Heinrich
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Aan: Oswald Velthuizen; ‘Paul’; Richard Veldt; ‘Koen Beenen'’; Dick Deest van;
voorzitter@redichem.nl; Jan Streefkerk

CccC: Joppe Verhoeks

Onderwerp: Stuurgroep Wilheimina Sportpark

Beste stuurgroep,

Na de raadsvergadering van afgelopen woensdagavond leek het mij verstandig om niet onmiddellijk op donderdag te proberen een
vergadering te gaan plannen, maar eerst even enkele dagen afstand te nemen van de emoties. Ik heb donderdagmiddag wel even
kort telefonisch contact met Jan Streefkerk opgenomen en daaruit kreeg ik de indruk dat het inderdaad beter was nog even te
wachten met het versturen van een uitnodiging. Na er weer een nachtje over te hebben geslapen kom ik daarop terug, want ik wil
voorkomen dat de indruk zou ontstaan dat de gemeente geen zin zou hebben om het initiatief tot een gesprek te nemen.

Zoals in onze brief van 30 januari staat was ik graag in de gelegenheid geweest om het gemeentelijke aanbod toe te lichten en met
jullie te bespreken. Die behoefte is sinds woensdagavond alleen maar groter geworden.

De motie, die bijna unaniem door de gemeenteraad is aangenomen, biedt volgens mij een goede kans om tot afspraken te komen.
Wat de raad op tafel heeft gelegd is een bedrag van EUR 450.000 voor een kunstgrasveld plus eventueel een aanvullend budget
om te komen tot een sluitende exploitatie van het Wilhelminapark. Nu blijkt uit jullie brief van 25 januari dat jullie geen vertrouwen
hebben dat het gemeentelijke aanbod tot een sluitende exploitatie leidt. De motie biedt dus ruimte om daarover met elkaar het
gesprek aan te gaan.

Uit jullie brief en ons antwoord blijkt dat hoewel we ons beiden op het rapport van RIET baseren, de conclusies die we uit dat
rapport trekken verschillend zijn. Mijn voorstel is dus om het daarover te hebben en RIET uit te nodigen om bij dat gesprek
aanwezig te zijn en hen ook te bevragen over hun rapport. Zonder gemeenschappelijke basis en zonder inzicht in de cijfers
waarop we beiden ons standpunt baseren, zullen we niet tot overeenstemming kunnen komen.

Ik wil daarom proberen om met jullie nog twee gesprekken te hebben: 1) inventarisatie rapport RIET en 2) toelichting en
bespreking NIEUW gemeentelijk aanbod. Als dat nieuwe gemeentelijke aanbod acceptabel is zouden we een intentieverklaring
kunnen tekenen waarin staat dat jullie het positief aan de ledenvergadering gaan voorleggen en het college het positief aan de
gemeenteraad op 28 februari. We hebben daarvoor nu nog drie weken!

Ik begrijp dat jullie woensdagavond de hoop hadden op een nog verdergaande uitspraak van de gemeenteraad en zoals

jullie weten heb ik woensdag ook een beroep op alle fracties gedaan om een gezamenlijk standpunt in te nemen en dus tot één
motie te komen. Dat is weliswaar niet gelukt, maar de uiteindelijke motie heeft wel breed draagvlak en biedt ook veel ruimte. Ik zie
dus nog steeds veel mogelijkheden om tot goede en ook voor jullie acceptabele afspraken te komen.

Ik hoop dat jullie dat ook zo zien en bereid zijn om de komende drie weken met mij daarover te overleggen.

Met vriendelijke groeten en een goed weekeinde.

Erik Heinrich




